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 1. Öppnande av mötet 
Ordförande Ulf Hjellum hälsade närvarande (28 st) medlemmar välkomna 

och förklarade mötet öppnat. 

  

  

 

 2. Ordförande för årsmötet 
Till ordförande för årsmötet valdes Ulf Hjellum, som tackade för förtroen-

det. 

 

 

3. Sekreterare för årsmötet 

Till sekreterare för årsmötet valdes Lars-Erik Falk.  

 

 

 

4. Val av justeringsmän för årsmötesprotokollet 

Till justeringsmän, tillika rösträknare, för årsmötet valdes Stefan Gustavs-

son och Gunilla H Bering. 

 

  

 

 5. Mötets behöriga utlysande 

De närvarande beslutade att kallelse till mötet är helt i enighet med gäl-

lande stadgar. 

 

 

 

6. Fastställande av dagordning 
Inga motioner har inkommit. 

Styrelsen har förslag om justering av andelstal löpande.  

Dagordningen fastställdes av mötet. 

 

 

  

 7.      Styrelsens verksamhetsberättelse 
Styrelsens verksamhetsberättelse fanns utlagd till årsmötet. Ulf Hjellum fö-

redrog berättelsen samt kommenterade den. 

Årsmötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse. 

 

 

 

 



 

 8. Revisionsberättelse 

Ordförande Ulf Hjellum redogjorde för ekonomiskt resultat ur handlingar 

som fanns utlagda till årsmötet. 

Årsmötet godkände resultatredovisningen. 

 

  

 

 9. Ansvarsfrihet 

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

 

  

 10. Framställning från styrelsen 

För att uppnå en fastställd rutin beträffande justering av andelstal, föreslår 

styrelsen att andelstalet för fastigheten justeras från 0,1 till 1,0 i och med 

byggstart på fastigheten inleds. Detta möjliggör då för styrelsen att, lö-

pande, tilläggsfakturera för rättvist balanserad driftskostnad per fastighet 

för verksamhetsårets samfällda service.  

Det är då fortsatt viktigt att var och en som startar byggnation av obebyggd 

tomt meddelar styrelsen att bygganmälan lämnats in. 

 

Stämman antog styrelsens förslag. 

 

 

 

 11. Ersättning till styrelsemedlemmar och revisorer 

Styrelsen föreslår oförändrad ersättning, d.v.s. ersättning per ledamot utgår 

i likhet med tidigare beslut. 

Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag. 

 

 

 

12. Budget 2017 
Ordförande Ulf Hjellum redogjorde styrelsens förslag till budget som fanns 

utlagd till årsmötet.  

 

Årsmötet godkände och antog förslag till budget för verksamhetsår 2017. 

 

 

 

13. Val av ordinarie styrelseledamöter/2år 

 Lars-Erik Falk omval 

  

  Val av styrelsesuppleant/1 år 
  Martin Petersson  omval 

 

  Val av Revisor/1 år  

  Henrik Lindberg omval 

   

  Val av Revisorsuppleant/1 år 
  Per Bladin omval 

  

         

 14. Val av Valberedning/1år         
  Marie Knutsson omval 

  Gunilla H Bering omval 

 

 



15. Övriga frågor 
Information om framtiden i Lofsdalen ur perspektivet utveckling. 

 

1. Jan Andersson, Fjällanläggningar, redogör för kommande etableringar 

i Lofsdalen för såväl utförsåkning som olika boendeformer. 

 

2.  Henrik Lindberg rapporterar från ett informationsmöte där Spårbola-

get presenterade och beskrev om olika förbättringar och utvecklad ser-

vice utmed längdskidspåren. 

  

  

16. Plats för årsmötesprotokoll 

Protokollet finns efter justering tillgängligt på HSFF:s hemsida samt i pärm 

hos ordförande Ulf Hjellum Svampvägen 191, Enskede. 

 

 

 

17. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 

 

 

 

 

Sekreterare:  Ordförande: 

 

 

 

Lars-Erik Falk Ulf Hjellum 

 

 

 

 

Justeras:  Justeras: 

 

 

 

Stefan Gustavsson  Gunilla H Bering 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 


